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Prezydent Miasta Wioclawka

zwracam siq z uprzejmq prodbq o pomoc w zabezpieczeniu_zdeponowanitr
materiat6w budowranych kostki polbruk czy te2 ptytek chodnikowych oo, ourr.:v 

'rlirvrt,
po robotach rozbi6rkowych zwiqzanych z budowq chodnik6w przy ur. oziewiriskiel iffinmiejscach miasta Moclawka gdzie prowadzone si budowy i modernizacje i remontychodnik6w.

Powy:sza prosba podyktowana jest troskq mieszkaric6w ,,mini,, osiedra Dziewi6ska, kt6rzychcq utwardzii podlo2e do postawienia przez,,SANtKO,, dw6ch pergoli a tym samymzlikwidowania pergoli -!mieciowiska na tzw. placu cyrkowym.

Z wytyczania ioznakowania dw6ch miejsc na postawienie pergoli na ,,min,, osiedluDziewiriska wynika, 2e potrzeba jest zabezpieczyi i zdeponowad mateiiaty z 
"lrrrt, ," i"rakostkq porbruk czy tei prytki chodnikowe w irosci okoro 140 m2 i obrze2a chodnikowe wiloici 80 mb.

Uprzejmie prosze o wyra2enie zgody iwydanie dyspozycji odpowiednim sluibom drogowymi inwestycyjnym by pomoc mieszkaricom a tyr ,.*yr'rforredkowana zostanie gospodarkakomunalna w zakresie gromadzenia i skradowania ;p.l;; komunarnych poprzez rikwidaciqmiejsca do gromadzenia na tzw. placu cyrkorym.
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